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Sekreterare:   _______________________ 
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Sigvard Ländin  Per Westberg 
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§ 1.   Sammanträdet öppnas 
Lennart Keberg hälsade välkommen och förklarade sammanträdet öppnat. 
 
§ 2.   Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes. 
 
§ 3.   Presentation av 2006 års ordinarie ledamöter och ersättare 
Enligt beslut i stadsdelsnämnden den 19 december 2005 
 
§ 4.   Sammanträdestider 2006 
Beslutades enligt utskickat förslag 
 
§ 5.   Val av ordförande och vice ordföranden för år 2006 
Sigvard Ländin valdes enhälligt till ordförande  
Per Westberg valdes enhälligt till vice ordförande och tackade för förtroendet 
Lennart Keberg lämnade över mötet till nye ordförande Sigvard Ländin  
 
§ 6.   Anmälan av protokollsjustering 
Ordförande Sigvard Ländin tackade för fortsatt förtroende och ser fram emot ett ytterligare 
år då rådet kan arbeta för de äldres bästa i stadsdelen. 
 
Tidigare protokoll lades till handlingarna. 
 
§ 7. Val av justerare av dagen protokoll 
Ordförande och vice ordförande justerar. 
 
§ 8. Rapport från förtroenderåden 
Ledamoten Birgit Grahn informerade om att det kan bli bekymmersamt att veta för de 
boende vilka skillnaderna är mellan särskilt boende och seniorbostäderna. Man har därför  
funderingar på att bilda ett förtroenderåd för seniorbostäderna. 
 
Ersättare Bengt Arlevind framförde att man var mycket nöjd med den omflyttning som har 
genomförts på Skolörten och Vallörten. Samt att man har tagit upp med ledningen om ett 
ökat inflytande. 
 
Förvaltningen tycker att det är mycket positivt att ta del av denna redovisning av 
omflyttningen. 
 
Några undrade över när inflyttning kan ske i seniorbostäderna? Intresserade kan kontakta 
Micasa direkt telefonnummer: 508 360 00 
 
§ 9. Hässelgården 
Lennart Keberg informerade om hur förvaltningen kommer att fortsätta att bedriva 
verksamhet och vilka allmänna utrymmen som kommer att vara kvar. Där ingår 
samlingssalen, biblioteket och utrymmen kring dessa. Tanken är även att restaurangen som 
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drivs av Sodexo ska vara kvar under året. På kommande nämndmöte ska muntlig 
information ges om detta. Förhandlingar med Micasa ska föras angående detta. 
Ett förtroenderåd/boenderåd för seniorbostäderna är en mycket god tanke. 
Från och med januari-07 ska landstinget öppna en närvårdscentral som vänder sig till äldre 
och personer under 65 år med omfattande omvårdnadsbehov. Stora möjligheter finns till att 
specialisera insatserna för äldre. 
 
§ 10. Anmälan Kommunstyrelsens pensionärsråds protokoll nr 9:2005 
Lades till handlingarna  
 
§ 11. Stadsdelsnämndens sammanträde den 31 januari 2006  
 Förslag till ny detaljplan för kv.Klotgäset i Hässelby Villastad 
Björn Larsson från avdelningen stadsmiljö och teknik redogjorde för den nya detaljplanen 
vid Hässelby Villastad. Rådet framförde med utgångspunkt från redogörelsen och 
planbeskrivningen att det är av stor vikt att miljöstugan placeras så att den är lätt åtkomlig 
för alla boende. 
 
§ 12.   Övrig information från äldreomsorgen 
Lennart Keberg informerade om att det på stadsdelsnämnden ska ges en muntlig 
föredragning med anledning av frågan ” Får äldre med funktionshinder den hjälp de har 
rätt till. 
Redovisning av projektet ”Hässelby Vällingby 100 % ” kommer att ges under den slutna 
delen.   
 
§ 13.  Övriga frågor 
Ordförande och Lennart Keberg planerar gemensamt en introduktion för nya 
representanter i rådet. 
 
Ordföranden framförde önskemål om att få ta del av den slutgiltiga fördelningen av 
budgeten för år 2006. 
Beslutades att budget inklusive bilagor och majoritetens samt oppositionens skrivelser 
sändes till ordförande. 
Till rådets övriga medlemmar skickas särtryck om äldreomsorgen samt majoritetens samt 
oppositionens skrivelser ut. 
 
Ordföranden frågade hur det förhöll sig med ”plus-jobb” inom äldreomsorgen?  
Varje enhet har visat ett stort engagemang och har påbörjat rekryteringar. Det tar dock lite 
tid då det är arbetsförmedlingen som har det slutgiltiga beslutet. Det råder dock oklarheter 
ifråga om anställningar som ”fixare”.  
Ledamot Birgit Grahn framförde sitt missnöje med detta då det gått att ordna i andra 
förvaltningar. 
 
På rådets möte i februari tas följande frågor upp: 

- föreningsbidrag 
- budgeten      
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§ 11.   Sammanträdet avslutas  
Ordförande förklarade därmed sammanträdet avslutat. 
 
 

------ 
 
 


